
 

 

Zápisnica  
z XV. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Obce Lúčka, 

konaného dňa 24. apríla 2025. 
 
 

Prítomní:   Mikuláš Mašlej - starosta obce 
 

PhDr. Anna Hermanovská, RNDr. Marcel Tkáč, Peter Marcin, Anna 
Sopková, Mgr. Lenka Sokol, Andrej Havrila, Ján Kaňuch - poslanci 

 
Úvodná časť: 
 
1) Otvorenie 
2) Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
3) Zloženie sľubu poslanca p. Jána Kaňucha (náhradníka) 
 
Návrh programu rokovania: 
4) Schválenie programu rokovania OZ 
5) Schvaľovanie členstva v komisiách OZ (na uvoľnené miesto po zániku mandátu a nástupe 

náhradníka za poslanca OZ) 
6) Interpelácie poslancov  
7) Rôzne 
8) Záver 
 
 
K bodu 1. Otvorenie  
 
XV. rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril a celé aj viedol starosta obce Mikuláš Mašlej. 
V úvode privítal všetkých prítomných. Skonštatoval, že na rokovaní sú všetci poslanci a obecné 
zastupiteľstvo je uznášania schopné. 
 

 
K bodu 2. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 
 
Starosta určil zapisovateľku zápisnice a overovateľov zápisnice: 
 
Zapisovateľka:   Daniela Pšenáková 

 
Overovatelia zápisnice:  Anna Sopková 
     RNDr. Marcel Tkáč 
 
Poslanci zvolili členov návrhovej komisie: 
 
Návrhová komisia:    Peter Marcin 
      PhDr. Anna Hermanovská 
      Mgr. Lenka Sokol 
    
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
6 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  
Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Za 6 PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  
Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 

K bodu 3. Zloženie sľubu poslanca p. Jána Kaňucha (náhradníka) 
Starosta obce na XIII. zasadnutí OZ informoval poslancov o zaniknutí poslaneckého mandátu 
poslankyne Ing. Márie Galikovej, PhD. a to v zmysle § 25 ods. 2 písm. g) zákona č. 369/1990 
Zb. o obecnom zriadení, ktorý uvádza že „Mandát poslanca zaniká, ak počas jedného roka sa 
nezúčastní ani raz na zasadnutiach obecného zastupiteľstva.“ Na zánik mandátu sa vyžaduje 



 

 

preukázanie neúčasti poslanca na zasadnutiach obecného zastupiteľstva a to bez ohľadu na to, 
či jeho neprítomnosť bola ospravedlnená alebo nie. Z uvedeného dôvodu sa uprázdnil mandát 
poslanca obecného zastupiteľstva obce Lúčka.  
V zmysle zákona o voľbách do orgánov samosprávy obcí ak sa uprázdni mandát v OZ, nastupuje 
za poslanca obecného zastupiteľstva ako náhradník kandidát, ktorý získal najväčší počet hlasov, 
ale nebol zvolený za poslanca. Podľa výsledkov volieb do orgánov samosprávy obce Lúčka pre 
volebné obdobie 2022 - 2026, poslancom, ktorý získal najväčší počet hlasov ale nebol zvolený 
za poslanca je Ján Kaňuch. 
Starosta Mikuláš Mašlej odovzdal Jánovi Kaňuchovi osvedčenie o zvolení za poslanca, podpísané 
starostom obce a vyzval ho, aby prečítal sľub poslanca obecného zastupiteľstva. Po zložení sľubu 
starosta obce zablahoželal Jánovi Kaňuchovi, ktorý zaujal miesto medzi poslancami obecného 
zastupiteľstva. 
(Materiál je prílohou zápisnice) 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
7 PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila, Ján Kaňuch 
Za 7 PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila, Ján Kaňuch 
Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke konštatuje, že Ján Kaňuch ako 1. náhradník zložil zákonom 
predpísaný sľub poslanca (uz. č. 98/15/2025). 
Uznesenie bolo prijaté. 
      
K bodu 4. Schválenie programu rokovania OZ 
Starosta predniesol návrh programu rokovania obecného zastupiteľstva. Žiadny z poslancov 
nepredložil doplňujúci alebo pozmeňujúci návrh programu rokovania. Starosta dal o návrhu 
hlasovať.  
 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
7 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  
Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila, Ján Kaňuch 

Za 7 PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  
Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila, Ján Kaňuch 

Proti 0  

Zdržal sa 0  
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke schválilo program XV. zasadnutia OZ. 
  
K bodu 5. Schvaľovanie členstva v komisiách OZ (na uvoľnené miesto po zániku 
mandátu a nástupe náhradníka za poslanca OZ) 

a) Zánikom mandátu poslanca OZ obce Lúčka Ing. Mária Galiková, PhD. stratila členstvo 
v komisii pre vybavovanie sťažnosti. Komisia je zložená výlučne z poslancov OZ. 
Starosta predložil návrh, aby za nového člena a zároveň predsedu Komisie pre 
vybavovanie sťažnosti bol zvolený Ján Kaňuch. 

 
HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
7 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  
Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila, Ján Kaňuch 

Za 6 PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  
Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Ján Kaňuch 
Nezúčastnil sa hlasovania 0  



 

 

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke zvolilo Jána Kaňucha za predsedu Komisie pre vybavovanie 
sťažnosti. (uz. č. 98a/15/2025) 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

b) Nakoľko predsedom Finančnej komisie bola doposiaľ Ing. Mária Galiková, PhD. starosta 
navrhol, aby sa ďalej jej predsedom stal Ján Kaňuch. Ďalším návrhom bolo, aby 
predsedom bol jeden z doterajších členov komisie (poslancov) a poslanec Ján Kaňuch sa 
stal radovým členom finančnej komisie. S týmto návrhom súhlasil aj samotný poslanec 
Ján Kaňuch s odôvodnením, že pre finančné záležitosti máme medzi poslancami 
skúsenejších a zdatnejších odborníkov a on by rád ostal len členom tejto komisie. 
Starosta dal o tomto návrhu hlasovať. 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
7 PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila, Ján Kaňuch 
Za 6 PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  

Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 
Proti 0  

Zdržal sa 1 Ján Kaňuch 
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke zvolilo Jána Kaňucha za člena Finančnej komisie (uz. č. 
98b/15/2025) 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

c) Za predsedu Finančnej komisie boli navrhnutí RNDr. Marcel Tkáč a Anna Sopková. 
Poslankyňa Anna Sopková chcela ostať radovou členkou finančnej komisie. RNDr. Marcel 
Tkáč neprijal návrh na predsedu Finančnej komisie z dôvodu pracovnej vyťaženosti 
a ostal radovým členom komisie. Na žiadosť väčšiny poslancov napokon poslankyňa 
Anna Sopková prijala návrh na predsedníčku finančnej komisie a starosta dal 
o predloženom návrhu hlasovať. 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
7 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  
Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila, Ján Kaňuch 

Za 6 PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin,  Mgr. Lenka Sokol,  
RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila, Ján Kaňuch 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Anna Sopková 
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 
Obecné zastupiteľstvo v Lúčke zvolilo Annu Sopkovú za predsedníčku Finančnej komisie (uz. č. 
98c/15/2025) 
Uznesenie bolo prijaté. 
 

d) Poslanec Ján Kaňuch bol doposiaľ členom Komisie pre ochranu verejného poriadku a ŽP. 
Poslankyňa Ing. Mária Galiková, PhD. bola podpredsedníčkou tejto komisie. Starosta 
predložil návrh, aby poslanec Ján Kaňuch bol zvolený za podpredsedu Komisie pre 
ochranu verejného poriadku. O návrhu dal hlasovať. 
 

HLASOVANIE: 

 Počet Poslanci 

Prítomní 
7 

PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  
Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila, Ján Kaňuch 

Za 6 PhDr. Anna Hermanovská, Peter Marcin, Anna Sopková,  
Mgr. Lenka Sokol, RNDr. Marcel Tkáč, Andrej Havrila 

Proti 0  

Zdržal sa 1 Ján Kaňuch 
Nezúčastnil sa hlasovania 0  

 



 

 

Obecné zastupiteľstvo v Lúčke zvolilo Jána Kaňucha za podpredsedu Komisie pre ochranu 
verejného poriadku a ŽP. (uz. č. 98d/15/2025) 
Uznesenie bolo prijaté. 
Ing. Mária Galiková, PhD. ostáva aj naďalej členkou Komisie pre ochranu verejného poriadku 
a ŽP. 
 
 
K bodu 6. Interpelácie poslancov 
 
Sopková Anna - ohľadom rozpočtu sa informovala, čo všetko v sebe zahŕňa  položka 635 - 
rutinná a štandardná údržba. Prečo tieto položky neboli v rozpočte predošlé roky 
Starosta - medzi rutinnú a štandardnú údržbu patria všetky opravy na obecnom majetku. Preto 
je táto položka rozpočtovaná takmer v každej kapitole. Do rozpočtu sa dáva podľa potreby, podľa 
toho aké opravy a údržba sú potrebné 
Havrila Andrej - upozornil na neprehľadnú križovatku pred rod. domom súp. č. 96, či by sa nedala 
zabezpečiť zrkadlom 
Starosta- obec má vypracovaný projekt, ktorý okrem iného rieši aj tento problém. Všetko závisí 
od financií, ktoré momentálne na to nie sú. Ak by bola výzva na pripravený projekt bude to riešiť. 
Kaňuch Ján - informoval sa v akom štádiu rozpracovania je v obci kanalizácia 
Starosta - rozvody kanalizácie po obci sú urobené na 100%, domové prípojky na 75% 
Marcin Peter - informoval sa, či do šachiet ešte niečo ide a či to budú domácnostiam dodávať 
obec 
Starosta - Obec bude do každej šachty dodávať systém, ktorý bude zapínať čerpadlo. Domácnosti 
nebudú mať vlastné merače. 
Sopková Anna - informovala sa, či obec poskytne záhradnú techniku - krovinorez a traktor na 
vykosenie priestranstva pri amfiteátri, kde sa budú konať Májové slávnosti 
Starosta - krovinorezy sú k dispozícií, ale traktor nie, lebo nie je vhodný na takýto terén. Využíva 
sa na kosenie rovinatých plôch 
 
K bodu 7. Rôzne 

Tento bod nebol prerokovaný samostatne, k problematike sa zúčastnení vyjadrovali priebežne. 

K bodu 8. Záver 

Po vyčerpaní všetkých bodov programu sa starosta poďakoval všetkým za účasť na rokovaní     
XV. zasadnutie OZ ukončil. 
  

 

Zapísala:  Daniela Pšenáková 

 

OVEROVATELIA ZÁPISNICE: 

 

Anna Sopková     ........................................................ 
  

 

RNDr. Marcel Tkáč     ........................................................  


